

OTTW HOLIDAYS SDN BHD

蓝星海假期 (915978-M) KPL:6604

Unit 19 13 A, Level 19, Menara K1, No1, Lorong 3 137C, Off, Jalan Klang lama 58200,K.Lumpur,Malaysia. HP: 6016-8551686 E:tourottwholidays@gmail.com



6D TAIPEI/YILAN/台北+宜蘭歡樂之旅

Day 01 :Kuala Lumpur - Taoyuan Airport - Taipei (transfer only) Hotel G7 Taipei or SML

Day 02 :Taipei - Yilan (B,D) Chuan Tang Spring Spa Hotel or SML

Jiu Fen Old Street - Still preserve the old time life style. Red Lanterns, narrow alley, green steps wooden houses and steep steps. With a abandon gold mine picture, can imagine the glorious old time.

Shi Fen Waterfall - The water vapor formed by the waterfall often filled the top of the waterfall. When illuminated by the sun, a rainbow appeared, showing the bright neon in the clear sky.

Shi Fen Old Street Station – This is full of train cultural old street, an ideal location for skylight Lantern. Experience at own expense to light skylight Lantern.

Longdong Bay Ocean Park - Named for its curly spiral landscape shape, covers an ever-changing geological landscape; the boundless coastal scenery changes hues with the rise and fall of sunlight, reflecting on the gaps in the picture frames on the rock walls, like a natural The masterpiece of the world exhibits unique natural scenery on the shore, Jiaoxi Hot Spring - (bring own swimsuit & swimming cap) is a sodium bicarbonate spring, rich in chemical components such as sodium, magnesium, calcium, potassium, carbonate ion. The color of this spring is clear and odorless. When it reaches the surface, it is about 58 degrees C. After washing, it is smooth, soft and not sticky. Because it is rich in minerals, whether it is soaked, bathed or treated as mineral water for drinking, it is very healthy for the body.

Day 03: Yilan - Taipei (B,L) **Hotel G7 Taipei or SML**

Diu Diu Dang Forest - the nine steel giant trees with a height of 14 meters show the natural atmosphere with the steel structure, and also symbolize the Jiuxiong tree, creating a unique image of the old name of Yilan - Jiuxiong City. Combined with the landscaping art based on the drawing creation of the well-known picture book master Jimmy, the Jimmy star train full of innocence and fantasy, and the retro red brick house of Baiguoshu on the side show a strong artistic atmosphere. Jimmy Theme Square - All the characters in the square are from the picture book works of Jimmy. In addition to the hero and heroine who always go left and right, the scene of the little boy and the little girl waiting for the bus in "Starry Sky" also appears on the side of the road, waiting with you for that. A bus that never arrives.

Tiansongpi Railway Station - is a very typical Japanese-style building, focusing on the porch and semi-outdoor space, it has completely preserved the appearance of the station at that time, bringing passengers back to the bustling station at that time. Hsuehshan Tunnel - formerly known as Pinglin Tunnel , referred to as Snow Tunnel , is a highway tunnel excavated from 1991 to 2006 with a length of nearly 13 kilometers. It is located between Pinglin District, New Taipei City and Toucheng Town, Yilan County. It belongs to the Jiangweishui Expressway. Section of the snowy mountain range, Ximending - It is the center of the commercial district in Taipei. You may find book stores, CD, Garments shops. It is also the center for youth culture, attractions for international bag-packer

Day 04: Taipei (B,L) Hotel G7 Taipei or SML

The North Gate- is the only one that remains what it used to look like in the Qing Dynasty, as well as one of the most valuable state-designated historic sites in Taipei.

The Futai Street Mansion - is a municipal historic site located in the inner business district of Zhongzheng District Taipei City, Taiwan. It was later used as a wine shop, a newspaper office, etc., and now it is a photography exhibition venue. Songshan Cultural and Creative Park - The architectural style is a work of "Early Japanese Modernism", emphasizing the

horizontal line of sight, and the form is simple and elegant. The face bricks, glaze and copper nails are all specially customized building materials with fine workmanship

Taipei 101 Tower (own expense for observatory) - Located at the prime area of Taipei, it was once the tallest building in the world, represent the honors and pride of Taiwan. It is the must to see for the visitors to Taiwan.

Rao He Night Market – Such as ancient bean curd, oyster noodles, Fuzhou pepper cake, beef noodles, stewed pork ribs, spicy stinky tofu, spicy duck blood, star fruit juice, crab shell yellow, fried crab legs, mango strawberry kiwi ice, baked potato, A fried dumpling or braised pork rice, oyster fried, all are famous, and the shops are crowded, making many people who come to Raohe Street sightseeing night market feast for the eyes;

Day 05: Taipei Free & Leisure Day (B) Hotel G7 Taipei or SML

Day 06 :Taoyuan Airport - Kuala Lumpur (transfer only) (B)

** Shopping Shop: LOCAL PRODUCTS, TEA, TIANXI PUXI ***

**The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator







第一天 : 吉隆坡 - 桃园国际机场 - 台北 (纯接機) 4* 集贤饭店或同级

第二天 : 台北 - 宜兰 (早,晚) 4* 川汤春天温泉或同级

九份老街-保留旧时生活风貌,古韵浓厚,红灯笼、窄巷道、青石阶、斑驳的木质建筑,强烈传统风格的建筑群顺着山势而建,一座座旧式房屋鳞次栉比,狭窄的街道和陡直的石阶,高高低低,弯弯曲曲,还有九份金矿城怀旧壁画,可以细细品味小镇当年的辉煌十分瀑布-瀑布就像千軍萬馬奔騰,傾瀉而下,感覺就像一襲白色綢緞,墜入一大片寬廣深潭,瀑水形成的水氣經常彌漫在瀑潭上方,經陽光照射,便呈現出一道彩虹,顯現出晴空霓虹璀燦奪目,故有彩虹淵的美名,十分车站老街-这是一个很有火车文化特色的老街,也是放天灯的大本营,可以于天灯的四面写下您的祝福字句,拍照留念后点火放,举起天灯放上天空(自费放天灯)。龙洞湾公园海景(自费品赏咖啡)-因著捲曲螺旋的地景外形而得名,涵蓋千變萬化的地質景觀;無邊際的沿岸景色隨著日光起落變換著色調,映照在岩石牆面的畫框缺口,有如渾然天成的曠世巨作,在岸邊展演著獨特的自然風光,礁溪温泉(请携带泳衣泳帽)-溫泉屬於碳酸氫鈉泉,富含鈉、鎂、鈣、鉀、碳酸離子等化學成份,是少見的平地溫泉。此泉色清無臭,湧到地表時約為58度C,洗後光滑柔細不黏膩,由於富含礦物質,因此不論是浸泡、沐浴或經處理後成為礦泉水飲用,都對身體健康極有幫助。

第三天; 宜兰 – 台北(早,午) 4* 集贤饭店或同级

丢丢当森林-以鋼鐵結構展現自然氣息,打造出宜蘭舊名-九芎城的獨特意象。結合以知名繪本大師幾米的繪圖創作為 意象的造景藝術,充滿童真與夢幻的幾米星空列車和一旁復古的百果樹紅磚屋,展現濃厚的藝文氣息

几米主题公园 -廣場上所有角色皆來自幾米的繪本作品,除了總是向左走、向右走的男女主角外,《星空》中小男孩 與小女孩一起等待公車的場景也出現在路邊,和你一起等待那台永遠不會到來的公車。

天送埤火车站 - 是座非常典型的日式建築,注重門廊、半戶外空間,完整地保存了當時車站的模樣,帶旅客重返當時的車站的繁華。而天送埤車站那獨特寧靜的樸實風貌,雪山隧道 - 簡稱雪隧,是一座開鑿於1991年至2006年間、位在新北市坪林區與宜蘭縣頭城鎮間,屬蔣渭水高速公路橫貫雪山山脈的路段,西门町 - 被称为台北"原宿","哈日族"的天堂,是台北国际化程度很高的商圈,这里有商业步行街,"哈日族"喜爱的各种书籍、唱片、服饰,成为青少年次文化的代表、国际观光背包客造访之地。

第四天台北: (早,午) 4* 集贤饭店或同级

台北府城承恩门 – 唯一以清領時期風貌保留的古城門,是臺北最珍貴的國定古蹟之一,也由於早期具有的防禦功能, 成為國防的歷史見證,抚台街洋楼 - 是位於臺灣臺北市中正區城內商圈的市定古蹟,1910年落成後,最初作為日本營 造商的事務所,後陸續作為酒商店鋪、報社等,今為攝影展覽場所。

松山文创园区 - 建筑风格属「日本初现代主义」作品,强调水平视线,形式简洁典雅,面砖、琉璃及铜钉均为特别定制的建材,做工精细,堪称当时工业厂房之楷模,台北101大楼 - 座落于台北最精华地段,曾是全世界最高楼的建筑,代表台湾的荣耀及骄傲,也是到台北旅游必看景点之一,不看看超高摩天大楼就好像没来过台北一样.

饶河街夜市-最诱人之点。像是古早豆花、蚵仔面线、福州胡椒饼、牛肉面、药炖排骨、麻辣臭豆腐、麻辣鸭血、杨桃汁、蟹壳黄、生炒蟹脚、芒果草莓奇异果冰、焗烤马铃薯、一口煎饺或是卤肉饭、蚵仔煎,都是样样有名气、店店有人潮,让许多来到饶河街观光夜市的民众大饱口福.

第五天:台北自由活动 (早)4*集贤饭店或同级

第六天:桃园国际机场 – 吉隆坡 (早)

** 购物站:山地特产中心, 茶叶,天禧貔貅 **

*** 最后确认的行程将以旅行团抵达各地后由接待社安排为准***

